
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

Namens de Dorpsraad Berghem willen wij uw aandacht vragen voor de aanhoudende zorgen 
onder omwonenden en andere belanghebbenden met betrekking tot de verkeerssituatie rondom 
het nieuw te bouwen zwembad aan de Osseweg. Ondanks dat er door de jaren heen diverse 
informatie- en participatiemomenten zijn georganiseerd, ervaren veel inwoners dat hun inbreng 
onvoldoende is meegenomen in de uiteindelijke besluitvorming tot aanpassing van de 
verkeerssituatie. 

Direct omwonenden maken zich ernstig zorgen over de onveilige verkeerssituatie die er 
momenteel al is rondom piekmomenten tussen fietsverkeer en autoverkeer aan de Osseweg. De 
verkeersaanpassing die vanavond in de stukken aan u gepresenteerd wordt, voelt voor de 
omgeving als een zeer beperkte aanpassing die als ontoereikend wordt beschouwd. Hoewel de 
onderzoeken en harde cijfers van het verkeersadviesbureau aangeven dat het met deze beperkte 
wijzigingen van de verkeerssituatie voldoende veilig zou moeten zijn, is het goed om ook te 
luisteren naar de zorgen van omwonenden. 

Hiernaast is het goed om te benoemen dat het belangrijk is dat er aandacht gegeven wordt aan 
de communicatie richting omgeving en belanghebbenden. Men ervaart al geruime tijd dat er te 
weinig communicatie plaatsvindt over keuzes die worden gemaakt in het project die de 
omgeving raken, maar waar geen expliciete aandacht aan wordt gegeven op 
informatiemomenten. Denk aan de keuze voor de locatie op het perceel die afwijkt van de 
inbreng op het participatiemoment, de keuze voor horeca die en passant wordt genoemd bij de 
inrichting van het gebouw, en zo ook vanavond het benoemen van een binnensportfaciliteit in 
een van de stukken die niet eerder zo expliciet is genoemd. 

Zonder in te gaan op of wij de inhoudelijke keuzes kunnen begrijpen, is het goed om mensen 
mee te nemen in de voortgang in het project over zaken die mensen in de omgeving kunnen 
raken. Door deze beperkte communicatie blijven zorgen bestaan, wordt achterdocht gevoed en 
daalt het vertrouwen in de wijze waarop de gemeente Oss acteert. 

Reden van dit schrijven zijn het onder de aandacht brengen van zorgen die er leven en slechts 
beperkt terug te lezen zijn in de gestuurde stukken en bijlagen die vanavond op de agenda staan. 
We hopen u hiermee een breder en rijker beeld te geven van de situatie in de omgeving, zodat u 
een completer advies kunt geven. 

Met vriendelijke groet, 

Dorpsraad Berghem 
Harmen Snoeijs 
 


